
Referat, bestyrelsesmøde Odense Friskole den 01. maj 2023 kl. 18-21. 
 

Mødeleder:  Stig  
Referent: Sidsel 

Dagsordenspunkt  Bemærkninger 
Pkt. 1: Konstituering  Her deltager kun de forældrevalgte i bestyrelsen. 

 

Pkt. 2. Sang Ann-Louise vælger en sang og vi synger Linedanser. 
 

Pkt. 3. Godkendelse af 

referat 

Referatet fra bestyrelsesmødet 13/4 er godkendt.  

 

Pkt. 4. Velkommen Bestyrelsen har konstitueret sig.  

Stig Højmark fortsætter som formand, Mette Poulsen er valgt for 4 år og er 

næstformand, Merete Hvid Dalnæs er valgt for 1 år. Gry Pors Kintling er 

suppleant.  

Velkommen til og kort præsentation af hele bestyrelsen.  

Pkt. 5: Opfølgning på 
sidste 
bestyrelsesmøde 
 

På bestyrelsesmødet, d. 13.4. blev der stillet spørgsmål til regnskabstal i 

klubben. Thomas forklarer forskellen i tallene ved tilbagebetaling af 

tilskuddet til klubben i forbindelse med Covid-19 nedlukning.  

 
Thomas orienter om vinduesudskiftning i de gamle bygninger parallelt med 

Hjallesevej. Udbudsmateriale fra vores rådgivende ingeniør, Henry Jensen 

har været i udbud og det er besluttet, at Odense Bygningsservice er valgt 

til entreprisen. Processen for vinduesudskiftning er hermed sat i gang og 

forventes færdig i august 2023.  

Efterfølgende orienteres om planerne for udvidelse af garderobekælderen 

i indskolingshuset. Her er udbudsmateriale under udarbejdelse og vi 

afventer den rådgivende ingeniør. 

 

Pkt. 6: Orientering fra 
medarbejdere 

- 0.-3.kl har i dag, d. 1.maj været på forårstur til Egeskov Slot. Både 
forældre og bedsteforældre har deltaget – dejlig dag.  

- 22 ansatte har i weekenden deltaget i Friskoleforeningens 
Landsmøde i Kolding.  

- 6.klasses forestillinger er veloverståede. Det er en god proces, 
som giver et godt fællesskab og sammenhold på tværs af 
klasserne.  

- 3.-6.kl holder forårskoncert med øve-dag d. 16.5 og de optræder 
for hinanden tirsdag, d. 17.5.  

- Sidste skoledag for afgangsklasserne, d. 17.5.  
- Grundlovsfejring planlægges for 0.-8.kl. – grundlovsfortællinger 

og fællessang er på programmet.  
 

Pkt. 7: Orientering fra 
ledelsen 

Tommy:  

- Idrætsdag, skattejagt og sommertur til Holluf Gård for SFO og 
Klub venter i foråret.  

- Processen med at få ansat nye medhjælpere til det kommende 
skoleår er i gang.  

 

Thomas:  

- Skriftlige prøver og mundtlige prøver starter d. 2.5.  
Prøvevalgfagene i 8.klasse skal afsluttes med eksamen i 
junimåned. Det er første gang, at 8.klasserne skal gå til prøve. 



Bestyrelsen har fokus på, hvordan forældrene også klædes på til 
at støtte op om de ungens oplevelse af at gå til eksamen.  

- Sommerfest, fredag d. 16.6. for alle medarbejdere og medlemmer 
af bestyrelsen.  

- Fagfordelingen er stadig i proces og vi er godt på vej.  
 

- Julie Nielsen, medhjælper i 0.a er stoppet d. 1.maj. Jeppe, der er 
nyansat pr. 1.8. og skal være klasselærer i kommende 1.b starter 
som medhjælper i 0.a, d. 2.5. Han er med i 0.b tre dage om ugen 
frem til sommerferien.  

 

- Interne evalueringsudvalg er valgt til det kommende skoleår. I det 
kommende skoleår skal vi evaluere ”De kreative fag” og ”It og 
brug af skærme” 

 

- Udvalget i bestyrelsen, som havde inviteret kontaktforældrene fra 
alle klasserne før årsmødet, fortæller om et godt møde. De 
mange in-puts og gode ideer skrives i et dokument, der 
overdrages til klasselærerne dette kan benytte ved kommende 
forældremøder. Kontaktforældrene evaluerede positivt på 
formen med at mødes og ide- og erfaringsudveksle med 
hinanden. 

 
Evt.  Rådsmøde, d. 11.maj, Stig og Nina deltager.  

 

 


